
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 68
Er det korrekt, at Metroselskabet har besluttet, at der skal indhentes 20 mio. kr.
hvert år i de næste 4 år fra kunderne via strafafgifter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand

1/1

Trafikudvalget 2010-11
TRU alm. del Spørgsmål 68
Offentligt


		Folketingstidende
	2010-11-05T16:15:58+0100
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




